
Technische vragen 2e Berap 2020
2e Bestuursrapportage 2020
Fractie Vragen Antwoorden
HIER 1. Op blz. 24 lezen we dat de verzekeringmaatschappij eenzijdig de 

brandverzekering had opgezegd. Wat was de reden van de 
opzegging?

Het betreft de opstal- en inventarisverzekering voor het 
gemeentelijk vastgoed. Deze is op 01-01-2017 ingegaan 
voor een periode van 36 maanden. Na het verstrijken van de 
contractduur heeft de gemeente de mogelijkheid om, onder 
dezelfde voorwaarden en condities, nog 3x te verlengen (met 
telkens 12 maanden). Maar zowel de gemeente als de 
verzekeraar hebben op dat moment ook de mogelijkheid om 
het contract éénzijdig op te zeggen. Van deze mogelijkheid 
heeft de verzekeraar (voor 65% van de portefeuille) gebruik 
gemaakt. Door de gestegen prijzen was het voor de 
verzekering aantrekkelijk om op te zeggen om daarna weer 
opnieuw mee in te kunnen schrijven bij de onderhandse 
aanbesteding voor 2020 (voor de looptijd van 1 jaar).

2. Blz. 6; Zijn lasten en baten in evenwicht voor de kosten voor 
dienstverlening Bernheze en Boekel?

Voor de berekening van de uitvoeringskosten worden de 
werkelijke uren berekend tegen een kostprijs van het 
gemiddelde uurloon van schaal 9 en 10, waarbij voor 
overhead 80% opslag wordt berekend. Dit is voldoende voor 
dekking van de kosten. 

3. Programmalijn 7, er is een motie aangenomen over onderzoek naar 
luchtkwaliteit in relatie met o.a. corona. We zien daar niets van terug 
in wat gaan we daarvoor doen. Waarom niet?

N.a.v. de motie is de gemeenteraad via de 
raadsinformatiebrief van 23 juni jl. geïnformeerd over dit 
onderwerp. Daarnaast is n.a.v. de motie in de 2e berap 
opgenomen dat door corona de verbinding gezondheid, 



Zaaknummer 1948343654 Pagina 2 van 13 datum 13-10-2020

milieu en lucht nu extra aandacht krijgt. Dat uit zich onder 
meer in het onlangs getekende Schone Lucht Akkoord, het 
uitzetten van de vacature milieu en de bijdragen van de GGD 
Hart voor Brabant aan het RIVM-onderzoek. Via het AB 
informeert de GGD ons over de stand van zaken. De 
volgende informatie dateert van begin oktober jl.: er wordt 
onderscheid gemaakt tussen twee onderzoeksdelen, te 
weten: 1. Luchtkwaliteit en veehouderij en 2. Q-koorts. De 
GGD Hart voor Brabant is betrokken bij de technisch 
inhoudelijke afstemming over de aard en scope van het 
onderzoek. De onderzoeksvragen voor beide delen moeten 
nog geformuleerd worden.  Naar verwachting zal het 
onderzoek 1,5 jaar in beslag nemen. Dit is vanuit het 
wetenschappelijke perspectief bezien snel.

We hadden een technische vraag over dashboard SD, maar dat komt niet 
terug in format. Om die reden voeg ik deze maar los toe. 
4. Oosterpoort heeft aangegeven dat er een tekort is aan pleeg- en 

opvanggezinnen. Hoeveel pleeggezinnen had Meierijstad in 2019 en 
2020. Hoeveel opvanggezinnen in 2019 en 2020? Hoeveel pleeg- en 
opvanggezinnen komen we tekort?

Pleegzorg kopen we regionaal in bij een vijftal aanbieders 
waaronder Oosterpoort. Zij hebben in verschillende 
gemeenten pleeggezinnen. Op basis van de regionale 
contracten is niet terug te leiden hoeveel pleeggezinnen er 
per gemeente zijn. 
In de periode 1-1-2020 tot 1-10-2020 zijn er in het totaal 
vanuit Meierijstad 59 jeugdigen in een pleeggezin geplaatst. 
In 2018 waren dit 61 jeugdigen en in 2019 was dit aantal 72. 
De pleeggezinnen waar geplaatst wordt bevinden zich zowel 
in Meierijstad als daar buiten. Hoeveel pleeggezinnen we in 
Meierijstad te kort komen is op basis van de beschikbare 
gegevens helaas niet mogelijk. 

5. Hoeveel onafhankelijke clientondersteuners (blz. 3) kende Meierijstad 
in welke kernen in 2019 en 2020. Welke concrete acties met welke 
organisaties zijn er sinds 1 januari 2019 uitgezet om dat het aantal 
cllientondersteuners uit te breiden?

In Meierijstad wordt geïnvesteerd in de verschillende vormen 
van cliëntondersteuning passend bij de behoefte. Ook leggen 
we extra focus op de bekendheid over de mogelijkheden 
voor cliëntondersteuning. Hierbij speelt niet de vraag over het 
aantal cliëntondersteuners, maar hoe we als gemeente 
cliëntondersteuning nog beter op de kaart kunnen zetten. Er 
is een plan van aanpak opgesteld en de welzijnspartijen 
hebben de opdracht gekregen hierbij te ondersteunen. Sinds 
2019 zijn verschillende activiteiten uitgevoerd om 
cliëntondersteuning door te ontwikkelen. Zo zijn de 
uitnodigingsbrieven voor keukentafelgesprekken aangepast, 
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zijn er afspraken met Toegang om bij elk telefonisch contact 
voorafgaand aan keukentafelgesprekken te adviseren om 
iemand ter ondersteuning bij het keukentafelgesprek aan te 
laten sluiten en is de informatie op de website van de 
gemeente geoptimaliseerd. Tegelijkertijd hebben een 
kennismakingsbijeenkomst en gesprekken plaatsgevonden 
tussen cliëntondersteuners en de vertrouwenspersoon, 
waaruit de aansluiting van MEE en de vertrouwenspersoon 
aan het halfjaarlijks overleg met de cliëntondersteuners is 
voortgevloeid. Hierdoor weten de cliëntondersteuners van de 
KBO’s en MEE en de vertrouwenspersoon elkaar al beter te 
vinden en kan onderling kennis worden gedeeld. Vanuit de 
KBO’s zijn 8 informele onafhankelijk cliëntondersteuners 
actief. Bij MEE zijn regionaal 34 onafhankelijk 
cliëntondersteuners beschikbaar die onze inwoners kunnen 
ondersteunen bij hun zorgvraag. Het koploper schap geeft 
extra ruimte aan de doorontwikkeling van 
cliëntondersteuning.” 

Lokaal 1. Programma 0: Verhuurmodule zou eind 2019 geïmplementeerd 
worden(2e berap 2019). Nu is inwerkingtreding van de 
makelaarsfunctie uitgesteld naar januari 2021. Wat is de reden van dit 
verder uitstel?

De reden hiervan is dat er ten gevolge van nog niet goed 
functionerende koppelingen met het Zaaksysteem en 
Key2Financiene vertraging is opgetreden in de oplevering 
van het vastgoedregistratiesysteem Ultimo. Ultimo is naast 
verhuurmodule ook het bronbestand voor de 
makelaarsfunctie

2. Wat zijn de gevolgen voor het vastgoedbeheer? Voor het vastgoedbeheer betekent dit dat we tot de livegang 
van Ultimo nog een aantal werkzaamheden/handelingen 
handmatig moeten blijven doen.

3. Welke extra kosten voor vastgoedbeheer moeten worden gemaakt als 
gevolg van uitstel?

Als gevolg van de vertraagde oplevering hoeven er geen 
extra kosten te worden gemaakt voor vastgoedbeheer.

4. Makelaars functie blz. 22:
Kunnen verenigingen, wijk- dorps- gemeenschapshuizen en 
particulieren die een pand hebben met een maatschappelijke 
bestemming van de makelaars functie gebruik maken?

Ja, de beheerstichtingen van de wijkgebouwen, dorps- en 
gemeenschapshuizen (gemeentelijke eigendommen) kunnen 
gebruik maken van de makelaarsfunctie. Aanvullend wordt 
onderzocht of we ook particulieren/professionals die een 
pand hebben met een maatschappelijke functie hiervan 
gebruik kunnen laten maken. 
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5. Hoe is het mogelijk dat de verzekeringsmaatschappij eenzijdig de 
brandpolis kan opzeggen?

Het betreft de opstal- en inventarisverzekering voor het 
gemeentelijk vastgoed. Deze is op 01-01-2017 ingegaan 
voor een periode van 36 maanden. Na het verstrijken van de 
contractduur heeft de gemeente de mogelijkheid om, onder 
dezelfde voorwaarden en condities, nog 3x te verlengen (met 
telkens 12 maanden). Maar zowel de gemeente als de 
verzekeraar hebben op dat moment ook de mogelijkheid om 
het contract éénzijdig op te zeggen. Van deze mogelijkheid 
heeft de verzekeraar (voor 65% van de portefeuille) gebruik 
gemaakt. Door de gestegen prijzen was het voor de 
verzekering aantrekkelijk om op te zeggen om daarna weer 
opnieuw mee in te kunnen schrijven bij de onderhandse 
aanbesteding voor 2020 (voor de looptijd van 1 jaar).

6. Wat is de reden van het opzeggen? Zie beantwoording vraag 5.

7. Programma 2: m.b.t. de nieuwe verbindingsweg tussen de N279 
afslag Keldonk en de bedrijventerreinen in Veghel-Zuid west staat:
We gaan verder met de voorbereiding:
Welke voorbereidingen zijn reeds uitgevoerd?

Na de Notitie Reikwijdte en Detailniveau (NRD) is op basis 
van het advies van de Commissie voor de MER een 
haalbaarheidsonderzoek uitgevoerd naar een alternatief over 
bestaande wegen (nulplusalternatief).

8. Welke voorbereidingen lopen op dit moment? Op basis van het haalbaarheidsonderzoek nulplusalternatief 
is overleg met de commissie voor de mer over het vervolg 
van het nulplusalternatief.
Daarnaast wordt op dit moment wordt gewerkt aan het 
kalibreren van het regionale verkeersmodel, om dit voor 
gemeentelijke projecten bruikbaar te maken.

9. Welke voorbereidingen moet Meierijstad nog doen en wat is daarvoor 
het tijdspad?

Zodra duidelijkheid is over het verkeersmodel en over het 
nulplusalternatief, wordt een nieuwe planning voor het MER 
opgesteld.

10. Programma 3 blz. 37: Wanneer kan de raad een eventueel 
bestemmingsplanwijziging m.b.t. AH en Rabobank in St. Oedenrode 
tegemoet zien?

AH: 1e kwartaal 2021 
Rabobank:  het plan doorloopt op dit moment de 
onderzoeksfase. Grove inschatting is dat het 
bestemmingsplan in de tweede helft van 2021 aan de raad 
kan worden voorgelegd.

11. Programma 4: Wat is de reden dat bijna alle doelstellingen inzake 
onderwijshuisvesting en/of MFA achterlopen op de planning?

Het klopt dat achter enkele doelstellingen een oranje 
uitroepteken staat. Dat betekent dat het doel deels is 
gerealiseerd, echter nog niet geheel afgerond.
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Het realiseren van onderwijshuisvestingsvoorzieningen is 
een dynamisch en vaak complex proces. De praktijk leert, 
dat met name de voorbereiding, maar in sommige gevallen 
ook de realisatie meer tijd vergt.  Dit kan bijvoorbeeld debet 
zijn aan tussentijdse aanpassingen in omvang en opzet  van 
het project (MFA de Groene Long), door een andere wijze 
van realisatie (Petrus & Paulus Eerde en de Uilenbrink) of 
bezwarenprocedures (de Uilenbrink).

12. Welke gevolgen heeft dat voor de voorzieningen basisonderwijs in de 
diverse kernen en wijken?

Dit heeft alleen tot gevolg dat sommige scholen mogelijk iets 
langer dan gepland gebruik moeten maken van de huidige 
onderwijsvoorzieningen.

13. Programma 5: Blz. 46; Hoe staat de visie van een recreatieve invulling 
van de Vlagheide t.o.v. het voorgenomen zonnepark op/tegen de 
Vlagheide?

Het initiatief voor een zonnepark dient te passen in het 
geheel van de recreatieve invulling van de berg Vlagheide. 
Aan initiatiefnemers hiervan is meegegeven dat het 
zonnepark een nadrukkelijke recreatieve meerwaarde dient 
te hebben, passend binnen het recreatieve concept, en dat 
de omvang van het zonnepark in verhouding moet staan tot 
de rest van de berg, hetgeen nu nog niet het geval is. De 
uitdaging is te komen tot een zonnepark met 
verbeeldingskracht/icoon, dat aantoonbaar anders is dan 
anders.

14. Blz. 47: transitie kosten zwembad. Kosten als boekwaarde en 
sloopkosten waren te voorzien. Waarom zijn deze kosten niet 
meegenomen in het kredietvoorstel?

In het raadsvoorstel voor het uitvoerend krediet is in een 
afzonderlijke paragraaf aangegeven dat de zogenaamde 
transitiekosten volgens de boekhoudvoorschriften (BBV) niet 
mogen worden geactiveerd.

15. Zijn er nog meerkosten te verwachten? Er zijn geen meerkosten te verwachten met betrekking tot de 
zwembaden. Voor de parkeeroplossing in Veghel worden op 
dit moment de mogelijkheden en bijbehorende kosten in 
beeld gebracht.

16. Programma 7: Blz. 57; omzetten incidentele formatie duurzaamheid 
naar structurele formatie. Welke structurele kosten gaan hiermee 
gepaard?

In 2018 heeft de raad besloten om vanaf 2019 een 
structureel bedrag van 850.000 euro voor duurzaamheid 
beschikbaar te stellen. Hiervan is € 400.000 ingezet bij het 
raadsvoorstel kadernota vastgoed. In 2020 is een ombuiging 
in de begroting 2020 meegenomen van € 100.000.
Van het restant was € 50.000 euro bestemd voor formatie. Bij 
de begroting 2020 is de dekking voor het budget 
duurzaamheid gewijzigd in de algemene reserve. Voor het 
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structurele deel wordt dit nu hersteld omdat een structureel 
bedrag niet als dekking een reserve mag hebben Dit is ook 
structureel gewijzigd in de begroting 2021.

17. Programma 8: Wat is de status/ in welke fase bevindt zich het initiatief 
huisvesting arbeidsmigranten aan het Dorshout in Veghel?

De procedure staat op dit moment stil vanwege de 
geurcontouren van een naastgelegen bedrijf. Na het 
oplossen van dit knelpunt kan er een ontwerpbesluit ter 
inzage. Voor de realisatie van dit project is door 
initiatiefnemers en gemeente een subsidie bij BZK 
aangevraagd. BZK besluit over toekenning in oktober dit jaar.

18. Financiën: Van de meeste investeringen blijven de uitgaven achter bij 
het beschikbare budget. Hetzelfde geldt voor een groot deel van de 
eenmalige budgetten. Welke gevolgen heeft dit voor de (kapitaal) 
lasten in 2021?

Investeringen
Wanneer een investering op 1 januari 2021 nog niet gereed 
gemeld is, betekent dit dat er nog geen afschrijvingslasten 
worden toegerekend. Dit betekent dan lagere kapitaallasten 
voor 2021. Voor de zogenaamde grote projecten is in de 
begroting 2021 al op voorhand rekening gehouden met de 
tijdsplanning van het project. Zie ook de toelichting op blz. 9 
van de programmabegroting 2021. Dit alles conform de 
handreiking van de provincie.
Eenmalige budgetten
Eenmalig budgetten worden niet geactiveerd en kennen dan 
ook geen kapitaallasten. De eenmalige budgetten worden 
gedekt uit reserves of komen ten laste van de exploitatie. 

19. Hoeveel bestedingsruimte ontstaat hierdoor? Bestedingsruimte ontstaat wanneer kredieten worden 
afgesloten en de daadwerkelijke kosten zijn lager dan het 
geraamde krediet. Bij de jaarrekening wordt dit duidelijk bij 
kredieten die dan worden afgesloten. Overigens is het zo dat 
in de 1e berap 2020 de kapitaallasten voor 2020 al zijn 
vrijgevallen van investeringen die in 2019 niet zijn afgesloten. 

20. Wel deel daarvan is structureel? Er is geen sprake van structurele ruimte als de investeringen 
op een later moment gereed worden gemeld. Dit is enkel 
incidenteel.

21. Welke gevolgen hebben de onttrekkingen en stortingen voor de 
algemene reserve en de reserves sociaal domein?

Voor de algemene reserve heeft het een positief effect van € 
132k (zie blz. 7). De voorgenomen onttrekkingen blijven 
achterwege.
Uit de reserve sociaal domein wordt een bedrag van € 946 
onttrokken. Bij de prognose van de reserve sociaal domein is 
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hiermede rekening gehouden (zie blz. 143 
programmabegroting 2021).

22. Wat is de geprognosticeerde stand van beide reserves per 31-12-
2020?

De prognose van de saldi van deze reserves is te vinden op 
blz. 139 van de begroting 2021.
Algemene risicoreserve: € 49,6 miljoen
Reserve sociaal domein: € 7,2 miljoen

23. Wat zijn de gevolgen voor het weerstandsvermogen? Als de algemene risicoreserve toe neemt betekent dit bij 
gelijkblijvend risicoprofiel dat de weerstandscapaciteit 
toeneemt. Op het totaal van de beschikbare 
weerstandscapaciteit heeft dit een gering effect. Gebaseerd 
op de cijfers in de begroting 2021 wordt de weerstandsratio 
1,1427 i.p.v. 1,1406. 

24. Welke afwijkingen hebben structurele effecten voor de komende 
jaren?

Dat is op dit moment nog niet te zeggen. Bij de jaarrekening 
2020 zullen kredieten welke gereed gemeld zijn worden 
afgesloten. Wanneer sprake is van lagere kosten zullen de 
kapitaallasten ook lager zijn en heeft dit een structureel 
voordeel voor de komende jaren.

Hart 1. Pag. 12: Zijn de wijken bekend waar naar aanleiding van de 
leefbaarheidsmonitor extra aandacht en inzet komt?

De twee wijken worden opgenomen in de later dit jaar te 
ondertekenen prestatieafspraken met de woningcorporaties. 
De gemeenteraad ontvangt de prestatieafspraken na 
ondertekening. Ook anderszins zal op passende wijze 
hierover gecommuniceerd worden.

2. Pag. 19: Wat is de stand van zaken met betrekking tot de Raad van 
Verbeelding? Kunt u een tussentijdse update geven?

Vanwege de eerdere en thans weer aangescherpte 
maatregelen voor het terugdringen van het coronavirus zijn 
geplande bijeenkomsten van de Raad van Verbeelding (RvV) 
geannuleerd. Op verzoek van de RvV is wel veel materiaal 
verzameld voortgebouwd op de thema’s die de RvV heeft 
benoemd. Dit materiaal wordt in oktober bestudeerd met het 
voornemen dat de RvV eind november bijeenkomt. Vanwege 
deze vertraging kan een eindproduct pas 2e helft 2021 
worden opgeleverd. 

3. Pag. 44: Geldt de malaise alleen voor de Blauwe Kei? Of ook voor het 
Spectrum en Mariëndaal? 

Het is duidelijk op dit moment dat de gehele kunst- en 
cultuursector (professionele kunstsector en amateursector) 
schade ondervindt vanwege Covid-19. De komende periode 
wordt in beeld gebracht wat deze extra lasten zijn voor de 
verenigingen en organisaties in Meierijstad.
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4. Pag. 22: De tekst over het uitstel van de verhuurmodule komt redelijk 
overeen met teksten een eerdere bestuursrapportages in 2019 en 
2018. Kunt u ons nader informeren over de reden dat het voor oktober 
2020 alsmaar niet ven een oplevering van de module kwam?

De reden hiervan is dat er ten gevolge van nog niet goed 
functionerende koppelingen met het Zaaksysteem en 
Key2Financiene vertraging is opgetreden in de oplevering 
van het vastgoedregistratiesysteem/verhuurmodule Ultimo. 
De oplevering van Ultimo staat nu gepland voor eind oktober 
2020. Op basis hiervan verwachten Vastgoed en 
Grondzaken dat Ultimo met ingang van 1 januari 2021 
operationeel is.

5. Pag.39: tot en met 42: Net als bij de tweede bestuursrapportage van 
2019 zijn er bij het programma Onderwijs relatief veel oranje iconen, 
wat betekent dat de gestelde doelen slechts deels zijn gerealiseerd. Is 
er behalve de genoemde verklaringen per onderdeel sprake van een 
algemene, onderliggende oorzaak? Zo ja, wat is dat? 

In zijn algemeenheid is het realiseren van 
onderwijshuisvestingsvoorzieningen een dynamisch en vaak 
complex proces, dat qua planning begint bij de vaststelling 
van het IHP. De praktijk leert, dat met name de 
voorbereiding, maar in sommige gevallen ook de realisatie 
meer tijd vergt.  Als voorbeeld: tussentijdse aanpassingen in 
omvang en opzet  van het project (MFA de Groene Long), 
een andere wijze van realisatie (Petrus & Paulus Eerde en 
de Uilenbrink). 

6. Blz. 45: Zijn er bereik-, kijk- en luistercijfers bekend met betrekking tot 
Omroep Meierij? 

Het bestuur van de lokale omroep is voornemens een 
onderzoek uit te voeren naar de kijk en luistercijfers en met 
name hoe de inwoners de omroep waarderen. Dit is een 
onderwerp dat met het bestuur is besproken.

7. Blz. 46: Worden de plannen voor een wandelroute gevat in een 
raadsvoorstel? Zo ja, wanneer gebeurt dat? Zo nee, wanneer volgt er 
op een andere wijze informatie? 

Voor eind 2020 wordt het plan van de studenten BUas 
vertaald in een plan van aanpak, waarover uw raad via een 
raadsinformatiebrief wordt geïnformeerd. 

8. Blz. 76: Op deze pagina staan twee keer posten opgenomen met 
betrekking tot de Vlagheide. De verschillen tussen beide 
beschrijvingen zijn ons niet helemaal duidelijk. Kunt u dat nader 
uiteenzetten?

Bij de post “Vlagheide toeristische trekker duurzaam buiten 
circulair ondernemen” staan kansen voor ondernemerschap 
centraal. Er wordt mee beoogd om in het gebied 
exploitatiemogelijkheden van vrijetijdsinitiatieven te 
onderzoeken. Uit het gebied Vlagheide lijken enige 
initiatieven op te komen. Zo ook op circulair ondernemen c.q. 
ondernemerschap op reststromen of vanuit alternatieve 
energiebronnen. Circulair ondernemerschap in de breedte is 
vanuit deze post nog steeds te stimuleren.  
De post voor “Toeristisch recreatieve ontwikkeling + Duits 
lijntje” is ingezet voor procesbegeleiding van stakeholders en 
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draagvlakverkenning in het gebied, voor een volgende stap 
in de toeristisch-recreatieve ontwikkeling van het gebied.

9. Dashboard sociaal domein bijlage
Welke acties worden er ondernomen om de groei bij dyslexie 
aanvragen te monitoren en/of te stuiten? 

Aanvragen dyslexie worden beoordeeld door het 
dyslexieteam. Zij beoordelen de aanvragen aan de hand van 
richtlijnen die gelden voor de toekenning van dyslexie. 
Tevens monitoren zijn de gegevens rondom dyslexie en 
gaan hierover in gesprek met gemeenten en scholen. Wij zijn 
voornemens om in het 1e kwartaal 2021 een beeldvormende 
avond jeugd te organiseren. Een van de onderwerpen tijdens 
deze avond is dyslexie.  

PvdA 1. Bestuur en Ondersteuning 0.1, pagina 16. De 3e en 4e bijeenkomst 
van de Raad van Verbeelding zijn verdaag (i.v.m. Corona). Er zijn dus 
nog geen resultaten. Waarom hebben deze bijeenkomsten niet 
digitaal plaatsgevonden, een heel goed alternatief dat door alle 
overheden wordt gebruikt in deze tijd?

Deze mogelijkheid is besproken met Floris Alkemade, 
voorzitter Raad van Verbeelding. Een digitale bijeenkomst 
als alternatief vond hij nu nog geen aantrekkelijke en 
werkbare optie. Zie ook ons antwoord op de vraag over de 
Raad van Verbeelding van de fractie HART

2. Veel activiteiten die zijn gepland voor 2020 zijn vervallen of anders 
uitgevoerd i.v.m. Corona. Dit zal in de jaarrekening een financieel 
voordeel opleveren (afhankelijk van de gemaakte 
voorbereidingskosten of kosten voor een alternatieve – digitale - 
invulling). Een aantal activiteiten wordt verplaatst naar 2021 en de 
kosten daarvan zullen dan ook in 2021 gemaakt moeten worden. 
Bijvoorbeeld de Landschapstriënnale 2020. Worden de voor 2020 
geraamde budgetten voor deze activiteiten (via de jaarrekening) 
overgeheveld naar de begroting 2021 of wordt hier anderszins 
rekening mee gehouden?

De ‘spelregels’ voor het overhevelen van budgetten zijn 
vastgelegd in de uitgangspunten bij de begroting. Bij het 
vaststellen van de jaarrekening van het oude jaar stemt de 
gemeenteraad in met het overhevelen van de niet 
aangewende middelen naar het nieuwe begrotingsjaar. Bij  
de jaarrekening 2020 zullen uiteraard de effecten van Corona 
worden meegewogen. Voorstellen voor overheveling worden 
aan de raad voorgelegd. 

3. Pagina 24. De verzekeringsmaatschappij heeft eenzijdig de 
brandpolis opgezegd waardoor een nieuwe (duurdere) verzekering 
afgesloten moest worden. Hoe is het mogelijk dat de verzekering 
eenzijdig kon worden opgezegd?

Het betreft de opstal- en inventarisverzekering voor het 
gemeentelijk vastgoed. Deze is op 01-01-2017 ingegaan 
voor een periode van 36 maanden. Na het verstrijken van de 
contractduur heeft de gemeente de mogelijkheid om, onder 
dezelfde voorwaarden en condities, nog 3x te verlengen (met 
telkens 12 maanden). Maar zowel de gemeente als de 
verzekeraar hebben op dat moment ook de mogelijkheid om 
het contract éénzijdig op te zeggen. 
Van deze mogelijkheid heeft de verzekeraar (voor 65% van 
de portefeuille) gebruik gemaakt.
Door de gestegen prijzen was het voor de verzekering 
aantrekkelijk om op te zeggen om daarna weer opnieuw mee 
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in te kunnen schrijven bij de onderhandse aanbesteding voor 
2020 (voor de looptijd van 1 jaar).

4. Pag. 27 Er is een discussie gaande rondom de financiering van de 
zogenaamd ketenveldnorm waardoor een en ander ‘on hold’ is gezet. 
Wat houdt die discussie precies in, wanneer wordt deze discussie 
beslecht en wat zijn de consequenties voor cliënten nu de pilot niet 
goed loopt?

De discussie betreft de kosten die gemaakt worden tijdens 
het aanmeldproces van nieuwe cliënten. Momenteel zijn we 
in gesprek over enerzijds de noodzaak van deze kosten; 
mogelijk kunnen deze door andere procedures voorkomen 
worden. Anderzijds over de partij die de kosten moet betalen. 
Deze discussie heeft geen gevolgen voor cliënten die al van 
de regeling gebruik maken. In Q4 zal waarschijnlijk 
duidelijkheid zijn over financiering van de resterende 
pilotperiode. Tot die tijd staat het ministerie van VWS garant 
voor de kosten die voor nieuwe cliënten gemaakt moeten 
worden. 

5. Pag. 33, punt 2.3. Op basis van inspecties wordt een aantal bruggen 
of onderdelen daarvan vervangen. Er zijn signalen afgegeven (zie 
ingekomen brieven C14 bij agendapunt 6.c. van de raadsvergadering 
van 5 november) dat het afsluiten van de brug Goorloop-Sluisweg te 
Keldonk tot gevaarlijke verkeerssituaties kan leiden. Hoe is daarmee 
omgegaan

Op basis van constructief onderzoek bleek dat de brug over 
de Goorloop niet in staat wordt geacht vrachtverkeer veilig te 
kunnen afwikkelen. De maximaal toelaatbare belasting is 
vastgesteld op 3.500 kg. Dit betekent dat zwaar verkeer, 
vanaf 3.500 kg niet langer kan worden toegelaten. De 
verkeersmaatregel dient ter bescherming van de gebruikers. 
Het vrachtverkeer wordt omgeleid over daarvoor geschikt 
geachte wegen. Er is vooralsnog geen aanleiding om aan te 
nemen dat dit tot onveilige verkeerssituaties leidt. 

6. Pag. 44 De exploitatiebijdrage aan de Blauwe Kei wordt structureel 
verhoogd. Onder andere voor een betere bewegwijzering op de 
Noordkade. Dat bevreemd ons, want betere bewegwijzering is een 
eenmalige investering en dan ook nog eens een investering die ten 
goede komt aan de hele Noordkade en in feite niet door de gemeente 
bekostigd zou moeten worden. Waarom wordt deze kostenpost dan 
toch door de gemeente gefinancierd en nog wel structureel?  

Een klein onderdeel van het totale pakket aan maatregelen is 
de bewegwijzering. Het gaat hier niet om fysieke, eenmalige 
maatregelen maar om de extra inzet van personeel en de 
nodige publicaties die structureel nodig zijn om de bezoekers 
te begeleiden naar de zaal. 

7. 6.3, pag. 52 In het verleden heeft de PvdA voorgesteld om 
hang/schuilplekken voor jongeren in te richten in de vorm van 
zeecontainers. Er is destijds toegezegd dat dit onderzocht zou 
worden, we hebben hier echter niets meer van gehoord. Hoe staat het 
met het onderzoek en wanneer kunnen wij de resultaten verwachten?

Hangplekken en het gebruik ervan worden structureel elke 
zes weken besproken tijdens het overleg Jeugd in de 
Openbare Ruimte, zowel voor de kernen Sint-Oedenrode en 
Schijndel als voor Veghel. Dit overleg wordt voorgezeten 
door de beleidsmedewerker Jeugd en vaste deelnemers zijn 
politie, BOA’s, jongerenwerkers. Novadic Kenteron, 
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welzijnswerkers en medewerkers van het CJG en BJG. In dit 
overleg is ook de mogelijke inzet van zeecontainers 
overwogen. Er is tot op heden nog niet voor gekozen om op 
deze manier schuilplekken te creëren.  Dit vanuit 
overwegingen die onder andere betrekking hebben op het 
hanggedrag van de jongeren, veiligheid en sociale controle.

8. Pag. 52 De kosten voor huishoudelijke hulp stijgen als gevolg van het 
invoeren van het abonnementstarief sterk. Zijn er ontwikkelingen 
vanuit het Rijk dat zij de gemeenten tegemoet zullen komen? Graag 
een toelichting.

Het is nog niet bekend of het rijk met 
compensatiemaatregelen komt als gevolg van de stijging van 
de kosten door de komst van het abonnementstarief Wmo.

9. Pag. 74, eenmalige investeringen. Wat moeten wij ons voorstellen bij 
de post “ontwikkelingsopdracht financiële functie”?

We laten de financiële keten van de organisatie doorlichten 
om tot een versterkte en toekomstbestendig financiële 
inrichting en dienstverlening te komen.

10. 7.1 ’Stimuleren van gezond gedrag’
Zijn de gezondheidsverschillen de afgelopen 2 jaar verkleind c.q. 
gestabiliseerd? Graag een toelichting.
Zijn er indicatoren/cijfers die dat kunnen onderbouwen?

Voor inzicht in de cijfers over gezondheidsindicatoren maken 
wij gebruik van de Brabantscan van de GGD Hart van 
Brabant (www.brabantscan.nl). Elk jaar voert de GGD voor 
een andere doelgroep een onderzoek uit naar gezondheid 
gerelateerde onderwerpen, zoals dagelijks functioneren, 
welbevinden, eenzaamheid, stress, leefstijl, fysieke 
leefomgeving, wonen, zorgbehoefte. De laatste cijfers voor 
de doelgroep volwassenen en ouderen dateren van 2016. De 
nieuwe cijfers voor deze doelgroep worden tegen de zomer 
van 2021 verwacht. Die gebruiken we voor het opstellen van 
het nieuwe gezondheidsbeleid dat vanaf 2022 van kracht 
moet zijn. Voor deze doelgroep kunnen we daarom pas 
volgend jaar aangeven of de gezondheidsverschillen ten 
opzichte van 2016 zijn veranderd. Dit jaar zijn door de GGD 
wel de resultaten voor de doelgroep jeugd gepresenteerd. 
Omdat er vele gezondheid gerelateerde onderwerpen zijn 
onderzocht, doe je de uitslagen per onderwerp te kort om er 
een algemene conclusie aan te verbinden. De cijfers van 
2020 komen ook terug in het gezondheidsbeleid en zijn te 
vinden op genoemde website. Ook in het gemeentelijke 4G 
model is aandacht voor deze cijfers.

11. 7.1 Netwerk Positieve Gezondheid en de implementatie van het 
gedachtegoed van positieve Gezondheid

Positieve gezondheid is een gedachtegoed dat de overheid, 
VNG en vele gemeenten als uitgangspunt hanteren. Zo ook 
Meierijstad. Een netwerk positieve gezondheid is daarom 
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Zijn er al concretere bevindingen als het gaat inventarisering van 
bestaande overlegvormen en/of het aansluiten bij bestaande 
structuren? Graag een toelichting

zeer belangrijk en ook het uitgangspunt voor alle andere 
netwerken. Omdat het netwerk positieve gezondheid pas 
sinds kort operationeel is, moeten we ervaren in hoeverre 
andere netwerken nog zinvol zijn. Op dit moment is de 
conclusie dat die andere netwerken wel degelijk waardevol 
zijn, omdat de ervaringen leren dat in elk netwerk het 
onderwerp en de daarbij horende doelgroep ook anders zijn. 
Dat zorgt ervoor dat elk netwerk grotendeels ook andere 
organisaties bemenst. Voorbeelden van netwerken/ coalities 
zijn: coalitie eenzaamheid, werkgroep vroeg signalering 
alcohol, coalitie Kansrijke Start, netwerk overgewicht 
jongeren. Ook de bestuurlijke samenwerking met de drie 
huisartsengroepen en Synchroon (als 
samenwerkingsorganisatie van alle huisartsen in Oss-Uden-
Veghel-Schijndel) loopt goed en naar wens. Daaronder 
worden gezondheid gerelateerde onderwerpen zoals 
positieve gezondheid ook met hen besproken.

12. 7.1 Realiseren van de sociale kaart en het enquêteren van de 
bewoners van Meierijstad naar hun wensen en behoeften
Wordt er ook rekening gehouden met laag geletterden en bewoners 
die niet ‘digitaal’ zijn uitgerust, om ook hun input op te halen? Denk 
hierbij onder meer aan senioren en mensen die in armoede verkeren.

De projectgroep inclusieve samenleving is in de 
voorbereiding op het opstellen van de sociale kaart 
meegenomen. Tevens is een enquête verspreid via de lokale 
kranten, waardoor elke inwoner de mogelijkheid heeft gehad 
om zijn wensen voor de sociale kaart aan te leveren. 
Daarnaast moet de sociale kaart/ website voldoen aan de 
voorwaarden voor digitale toegankelijkheid. Bij het selecteren 
van de juiste aanbieder is daar ook zorgvuldig rekening mee 
gehouden. Dat betekent dat als de website operationeel is, 
deze zoveel mogelijk toegankelijk is voor elke doelgroep, 
waaronder senioren en laaggeletterden. Daarnaast zal de 
sociale kaart een zogenaamde groeiwebsite zijn. Dat 
betekent dat als de website operationeel is, deze in de loop 
van de periode geoptimaliseerd wordt. Dat doen we o.a. door 
het ophalen van signalen en het laten testen door collega’s 
van Toegang die kwetsbare inwoners spreken.

13. 7.2 Operatie Steenbreek
Het contract met Operatie Steenbreek is verlengd na evaluatie.
Op welke punten is er geëvalueerd en wat waren de resultaten 
conclusies?

Operatie Steenbreek is op twee onderdelen geëvalueerd: 
Tegel eruit Plant erin:
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De deelnemende (tuin)bedrijven waren positief over de 
opkomst van klanten en de afname van planten. Aantallen 
zijn echter niet geregistreerd.

Regenton actie:
Vanaf 18-10-2019 zijn er in de gemeente Meierijstad (?) 
maar liefst 129 regentonnen verkocht. Vanaf het begin van 
de actie hebben we in totaal 230 regentonnen verkocht 
waarmee we hoger uitkwamen dan de doelstelling van 200.

Daarnaast zijn er vanuit Operatie Steenbreek ook drie 
schoolpleinen vergroend, namelijk van de basisscholen ’t 
Ven, De Tuimelaar en Talent. Twee basisschollen zijn in 
voorbereiding genomen, namelijk Het Heibosch en de 
Vijfmaster.

14. 7.3 Pilot textiel inzamelen
Welke resultaten zijn geboekt met de pilot textiel inzameling?

In 2019 werd er in het TSC (TextielSorteerCentrum) 371 ton 
textiel verwerkt. Vanaf 1 juli 2019 kwam hier naast het textiel 
afkomstig uit perceel Schijndel, ook het textiel uit de percelen 
St. Oedenrode en Veghel bij.  In 2020 is de prognose dat er 
535 ton textiel verwerkt zal worden. 
Doel is ook om vanuit het TSC sociale arbeid te organiseren; 
tot nu toe hebben we 28 fte extra werkplekken kunnen 
creëren. 

15. 7.4 Programma 1
Naar welk deel uit programma 1 wordt verwezen?

1.1 In 2020 gaan we met partners zoals politie, BOA’s, 
Veiligheidsregio Brabant-Noord en de Omgevingsdienst 
afspraken maken over verdere samenwerking en integrale 
handhaving.

16. Pag. 74, eenmalige investeringen. Wat moeten wij ons voorstellen bij 
de post “ontwikkelingsopdracht financiële functie”?

Zie beantwoording vraag 9.


